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A tavalyi évi önkormányzati tájékoztató óta jelentős események történtek az Ózd 

Városi Férfi Teke Club életében. A hitelesség kedvéért a szakmai áttekintő részt is a 

tavalyi „eredményekkel” kezdem.  

 

A 2011/2012-es bajnoki szezonban egy szűk létszámú játékos gárdával indult a klub. 

Mondhatni, hogy az eligazolásokat követően a szakosztály vezetése amatőr játékosok 

bevonásával tudta csak életben tartani az ózdi tekecsapatot. Szirmai Sándor és Csanádi 

Csaba a bajnokság megkezdése előtt alig néhány hónappal kezdtek rendszeresen 

edzésekre járni, de a csapat egy esetleges sérülés miatt már nem tudott volna pályára 

lépni, így kettőjük igazolására is szükség volt. A csapat többi tagja: Rendes Miklós, 

Kovács Csaba, Bartók József, Kerschner Péter, Hevér Kristóf, Bialaszek György, 

illetve két ifjúsági játékos, Koós Milán és Adamecz Dániel. Így kezdtük meg a 

Szuperligában szereplésünket. A sorozatos vereségek szinte kivétel nélkül 

mindenkinek a kedvét szegték, és Kovács Csaba az idegenbeli mérkőzésekre már nem 

is utazott a csapattal, ezért a két újonnan igazolt játékos folyamatosan beépülhetett. 

Többünk véleménye alapján az eredménytelenség ellen a szakosztály vezetése semmit 

nem tett, ezért decemberben Hevér Kristóf kezdeményezésével és a csapat minden 

tagjának a támogatásával egy rendkívüli közgyűlést hívtunk össze azzal a céllal, hogy 

az egyesület vezetését visszahívjuk tisztségéből és új vezetőket válasszunk, azonban ez 

meghiúsult. Emiatt Hevér Kristóf és Kerschner Péter is távozott a csapattól. Rendes 

Miklós pedig a Salgótarján csapatához igazolt kölcsönjátékosként. Így, az egyébként is 

szűkös játékos gárda létszáma a kritikus mértékig lecsökkent. A bajnokság további 

szakaszában ennek köszönhetően esélytelenné vált a csapat arra, hogy egyetlen 

mérkőzést is győzelemre vigyen. A tavalyi bajnokságra a csapat a Szuperligában való 

bennmaradást tűzte ki célul, azonban a meggyengült játékerőt látva már tudható volt 

az őszi forduló közepe táján, hogy ennek az elérése lehetetlen. A szezon végére a 6 fős 

felnőtt csapat gyakorlatilag 4 főből állt (Bialaszek György, Bartók József, Csanádi 

Csaba, Szirmai Sándor), és a 2 fős (Koós Milán, Adamecz Dániel) ifjúsági  

versenyzőkből. Sajnos, mint az tudható az előző évben pontszerzés nélkül esett ki a 

csapat a legfelső osztályból. Az eredménytelenség és az egyesületen belüli helyzet 

miatt végül az Ózd Városi Férfi Teke Club vezetése lemondott és a csapat új vezetőket 

választott 2012 nyarán. A szakosztály élére Hevér Kristóf került, ami betudható annak, 



hogy előző év decemberében ő már kezdeményezte Bialaszek György visszahívását az 

elnöki tisztségből, hiszen jól látható volt, hogy irányításával a klub érdekei sérültek.  

A mostani, 2012/2013-as évi bajnoki szezont sok új és visszatérő játékossal kezdhette 

meg a csapat immár a másodosztályban, az NBI-ben. A tavalyi csapatból Csanádi 

Csaba, Szirmai Sándor, Bartók József maradtak és visszajött Kerschner Péter, Stréer 

Tamás, Klak Zsolt, Tóth Attila és Hevér Kristóf. Az ifjúsági csapat is kiegészült két 

újonnan igazolt fiatallal, Jakab-Kelemen Lászlóval és Csatlós Jánossal. A csapat célja 

erre a bajnoki szezonra nézve a csoportban való bennmaradás és egy fiatalokból álló, 

összetartó csapat kialakítása. Jól látható már most is, hogy az előző évhez képest jóval 

több és lelkesebb játékos alkotja az ózdi tekecsapatot. Remélhetőleg a jövőben az új 

iránynak megfelelően még több fiatallal fog bővülni a létszám. Hosszútávon 

szeretnénk az ózdi teke sportot a hagyományoknak megfelelően újra magasabb szintre 

felépíteni, működtetni és a helyben élő fiataloknak a versenysport terén más 

sportágakhoz képest egy ilyen jellegű alternatívát is nyújtani. 

 

Sajnos a pénzügyi beszámolónk sem lehet teljes, hiszen anélkül, hogy „visszafelé 

mutogatnánk”, meg kell említeni, hogy az eddigi egyesületi pénzkezelésbe semmilyen 

betekintésre nem volt módunk. Így csak a keretszámokról van sejtésünk. A 2011/2012-

es bajnoki szezonra a csapat 2, 4 millió forint működési támogatást kapott az ózdi 

önkormányzattól. Egyéb támogatásokról nem tudunk, illetve nem ismeretesek 

előttünk. A fentieket olvasva joggal gondolhatja az ember, hogy ez az összeg 

valószínűleg nem megfelelően lett felhasználva, hiszen a csapat nem tudott eredményt 

felmutatni. Az idei 1,5 millió forintos támogatásból pedig az önkormányzattal kötött 

megállapodás értelmében 500 ezer forint elvonásra került az eredménytelenség 

következtében. Ezzel az egyébként is csökkentett támogatásunk 1/3-át elvesztette az 

egyesületünk. A kevesebb támogatás sajnos úgy jelentkezik, hogy az előző vezetés az 

időarányos részt fel is használta tartalékot nem képezve, tehát a megörökölt pénzügyi 

helyzetünk bizonytalanná teszi a csapat egész éves működését.  

Az eddigi támogatást megköszönve, az új elnökség céljai segítésében és további 

támogatásukba bízva, kérem az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottságtól, valamint a 

Képviselő-testülettől a tájékoztatónk tudomásul vételét. 

           
          Hevér Kristóf 
                   ÓVFTC elnöke 


